
 
 

 

      

 

Bestyrelsesmøde 
Mandag d. 3. marts 2025 kl. 19.00 – 21.00 

Personalerummet - Christinelystskolen 

 
Deltagere: Kristoffer, Gustav, Thea, Camilla, Mathis, Laura, Trine, Else Marie, Malene 

   Tina J, Tinna L, Mie, elevrepræsentanter  
 
Fraværende: Elevrepræsentanter, Laura og Camilla.  

 

  
 

 

TID 
 

REFERAT 

 

1. Nyt  fra 

• Formand  

• Ledelse 

• Personale 

• Elevråd 

• Andre 
Orientering 
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Gennemgang af dagsordenen ved Kristoffer.  

 

Formand: Intet nyt 

 

Ledelse: I dag er forsøget med mobilfriskole i 

overbygningen startet op. Umiddelbart en god start.  

Stor ros til lærerne for at sætte alternative aktiviteter i 

gang i pauserne. Elevrådet har været med på banen i 

forhold til, hvilke aktiviteter de kunne ønske sig. 

Modstanden til forsøget har været størst fra forældre 

særligt i forhold til behovet for at kunne komme i 

kontakt med deres barn. Det har været vigtigt at 

understrege at det er forældrenes forsikring, der skal i 

spil, hvis der sker noget med mobilen i skoletiden.  

 

Vi har ansat to nye kolleger i tidsbegrænset stillinger 

pga. barsel og sygemelding. De er hovedsageligt 

tilknyttet mellemtrinnet.   

Der er kommet nye møbler i SFOen.  

 

Personale:  

I indskolingen er der startet en del nye børn. I dag er der 

traditionen tro afholdt fastelavnsfest.  

I udskolingen har de haft linjedage. De har lavet mange 

spændende aktiviteter. Der er anderledes uge i uge 12, 

hvor 8. klasse skal i brobygning og 9. klasserne skal have 

terminsprøver.  



 
 

 

      

Der har været arbejdet med SSP – besøg af en betjent i 

dag. Det har været en meget positiv oplevelse for elever 

og undervisere.  

Elevrådet er indkaldt til en kommunaldag under emnet 

”Børn og unges trivsel”.  

2. Sikker skolevej 

• Der har gentagne gange 

været et ønske om, at vi 

taler om sikker skolevej 

• Teknik og Miljø deltagelse i 

kommende møde på 

baggrund af materiale fra 

bestyrelsen 

Diskussion og evt. beslutning 
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Teknik og Miljø deltager på mødet i juni.  

 

Drøftelse om hvilke områder, der kunne ønskes 

forbedret:  

- Svinget om til hallen – mørkt, vejen er smal, 

bedre afmærkning.  

- Krydset ved børnehaven 

- Romvej/skolevej 

- Jevnakervej  

- Cykelstier generelt en mangel.  

- Skiltning, chikane, bump. 

 

Vi kunne konkret:  

- Give information ved opstart af nye børn, 

hvordan forældre afleverer i ”Kys og Kør”.  

- Elevrådet spørges, hvad de tænker om det og 

om de har idéer.  

 

Gustav og Thea kommer med et oplæg på vores næste 

møde.  

3. Planlægning af skoleåret 2025/26 

• Timefordelingsplan  

• Ringetider – ansøgning om 

afkortning af skoledag 

• Elevtal og klasser 
Information og godkendelse 
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Gennemgang af timefordelingsplanen.  

Skolebestyrelsen bakker op om timefordelingsplanen og 

afkortningen af skoledagen.   

 

Juniormesterlære i 8. og 9. klasse – nyt tiltag fra det 

kommende skoleår. De to årgange må ikke gå sammen. 

Da der er flere skoler i kommunen, der ønsker at oprette 

klasser. Skolelederen skal sammen med 

skolebestyrelsen beslutte, hvilken model de ønsker i det 

kommende skoleår. Vi får en anden tildeling til at 

etablere de to klasser for, end først meldt ud, da 

klasserne oprettes på flere skoler.  

Det sættes på dagsordenen igen næste gang.  



 
 

 

      

Næste møde:   Torsdag d. 24. april 19.00 – 21.00 

4. Skoleudviklingssamtale og 

dialogaftale(r) 

• Nedslag fra 

skoleudviklingssamtalen  

• Præsentation af 

hovedpunkter i dialogaftaler 

• Dialogaftaler i afdelingerne 
Information (diskussion) 
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Der har været afholdt skoleudviklingssamtale sidst i 

januar.  

Vi kiggede blandt andet på:  

- Karakter, vi har et fald i matematik og dansk.  

- Trivsel, ligger nogenlunde stabilt 

- Fravær, 7 % her har vi nogle principper 

- Økonomi, balancerer 

- Evaluering af dialogaftale 

- Ny dialogaftale lavet: Kompetenceopbygning, 

internt støttesystem, en verden af ord, en 

verden af tal.  

5. Det videre arbejde i bestyrelsen  

• Alkoholforebyggelse  

• Principper for skærm og 

mobil 

• Forældremøder 
Diskussion og beslutning 
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Vi har besluttet, at vi vil arbejde med: 

rusmidler/alkoholforebyggelse. Vi vil henstille til at man 

taler om alkohol og skærmbrug til forældremøderne. 

Henstillinger fra skolebestyrelsen om, at vi overholder 

de regler, der er for køb af alkohol, og aldersgrænser på 

de sociale medier.   

Tanker:  

- Det skal drøftes. 

- Lave en kontrakt om, hvad man som forældrene 

kan blive enig om (Forældre til stede, ingen 

alkohol/man skriver ud, om der må indtages 

alkohol, hvordan kontakter vi hinanden som 

forældre, hvis vi bliver bekymrede for hinandens 

børn….).  

- Følge Sundhedsstyrelsernes anbefalinger.  

 

Det sættes på mødet i juni. Kristoffer laver et udkast til 

en skabelon m.m.  

 

 

6. Evt og punkter til kommende 

møde 
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Punkter til næste møde: 

- Sikker trafikvej 

- Juniormesterlære - status 

- Mobilfri – hvad er status 

- Nyt fra dialogmødet 

 



 
 

 

      

  Tirsdag d. 8. april 19.00 –21.00 Dialogmøde for formandskab+ ledelse 
   


